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Nr OR-BR0002,23,2016 

PROTOKOL Nr XXlIlI2016 
z dwudziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 29 wrzesnia 2016 r. w godzinach 15,00 -17,00 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 146fXXIII/2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr I 031XV/20 I 5 z dnia 29 grudnia 2015 roku, 

2. Uchwala Nr 147fXXIII/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 148/XXIII/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 3800Sod 
skrzyzowania z DW 789 Lgota G6ma - Lgota Mokrzesz - Nowa Kuznica 

4. Uchwala Nr 1491XX1U/2016 w sprawie nabycia nieruchomosci , 

5. Uchwala Nr 1501XXlII/2016 w sprawie zrzeczenia si~ odszkodowail za nieruchomosci 

lub cz~sci b~d'l.ce wlasnosci'l. Gminy i Miasta Kozieglowy niezb~dnych do realizacji 
zadail pod nazw'l." przebudowa drogi wojew6dzkiej nr 791 na odcinku od DK 1 do DK 
78" ( Zawiercie-Kolonia Poczesna), 

6. Uchwala Nr 1511XX1II/2016 w sprawle prZYJ~Cla apelu dotycZ<\.cego utrzymania 
dost~pnosci do Oddzialu Kardiologii w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie, 

Uchwa!y stanowi'l. za1'l.czniki nr 1 - 6 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 14. 
Radny nieobecny: Pan KrzysztofPlucinski. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'l.ca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burrnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Zast~pca Burrnistrza Gminy i Miasta Pan Piotr Kolodziejczyk 

- Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
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Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bqk 

Oyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Oyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Oyrektor m-g opk Pani Renata Gacleja 
Lekarz Oddziaru Kardiologicznego w Myszkowie Pan Leszek Goliszek 

Przedstawicielka Stowarzyszenia EKO SERCE Pani Agnieszka Wokzenko 
Radca prawny Urz«du Gminy i Miasta Pan Slawomir Kania 

Kierownicy referat6w Urz<;du GiM Kozieglowy, 
Przewodnicz/lcy Samorz/ldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

6. Podj<;cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizacj<; zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 3800Sod skrzyzowania 
z OW 789 Lgota G6rna - Lgota Mokrzesz - Nowa Kuznica". 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci. 
8. Podj<;cie uchwaly w sprawie zrzeczenia si« odszkodowan za nieruchomosci lub cz«sci 

b«d/lce wlasnosci/l Gminy i Miasta Kozieglowy niezb«dnych do realizacji zadan pod 
nazw/l " Przebudowa drogi wojew6dzkiej nr 791 na odcinku od OK I do OK 78" 
(Zawiercie-Kolonia Poczesna). 

9. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj<;cia apelu dotycz/lcego utrzymania dost<;pnosci 
do Oddzialu Kardiologii w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 

10. lnformacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za pierwsze 
p61rocze 20 16 r. 

11. Przyj«cie raportu z realizacji programu ochrony srodowiska dla Gminy i Miasta 
Kozieglowy za lata 2014-2015. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz/lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
14. InterpeJacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zakonczenie obrad 23 Sesji. 

Porz/ldek obrad sesji stanowi zal/lcznik nr 7 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na dzisiejsz'l 
sesj« Rady przybyl Pan dr Leszek Goliszek, pracuj'lcy w Oddziale Kardiologicznym 
w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie i zanim Rada przysUylila do realizacji porz'ldku obrad 
sesji , udzielila gosciowi glosu. 
Pan Leszek Goliszek poinformowal, ze jest lekarzem w istniej'lcym do jutra Oddziale 
Kardiologicznym w Szpitalu w Myszkowie. Oddzial Kardiologiczny w Myszkowie dziala 
od 3 lat - rozpoczlj! dzialalnose 1.10.2013 r. na zasadzie porozumienia ze Starost'l i SP ZOZ. 
Od 3 lat na Oddziale P AKS diagnozowani i leczeni s'l pacjenci cierpi'lcy na chorob« 
wieitcow'l, z zawalami serca, a takze z niewydolnosci'l knj:i:enia . Oddzial niesie pacjentom 
szybk'l pomoc w przypadkach bezposredniego zagrozenia zycia i zapewnia kompleksow'l 
hospitalizacj~. W czasie tych 3 lat leczeniu poddano leczeniu ponad 2 tysi'lce pacjent6w, przy 
czym w przypadku 1200 pacjent6w zastosowano procedury natychmiastowo ratuj'lce zycie. 
W odniesieniu do chor6b serca ogromn'l rol~ odgrywa czas dost~pu do leczenia. W przypadku 
zawalu juz pierwsza godzina zwloki oznacza zmniejszenie szans na uratowanie zycia. Dzi«ki 
pracy Oddzialu Kardiologicznego w Myszkowie tysi'lce osob rna mozliwose otrzymania 
niezb~dnej pomocy bardzo szybko anizeli w przypadku koniecznosci transportowania do 
odleglych osrodkow w Cz~stochowie, Sosnowcu czy D'lbrowie Gorniczej. Na Oddziale 
Kardiologicznym prowadz'l duzo szersz'l dzialalnose - konsultacje dotycZ'lce terapii, badait 
specjalistycznych, a od czerwca br. uruchomiona zostala Poradnia Kardiologiczna -
udzielono ponad 2 tys. porad. Oddzial Kardiologiczny w Myszkowie jest podmiotem 
niepublicznym, ale nie obci'l:i:ali szpitala w :laden sposob. Zarz'ld Spolki od samego pocZ'ltku 
byl przygotowany do zlozenia wniosku 0 fundusze, jednak NFZ od 2013 roku nie oglosil 
konkursu. W zwi¢u z tym z wlasnych srodk6w finansowali dzialalnose . Od 1.07.br. 
obnizono wyceny zabieg6w kardiologicznych, a i tak byla to najnizsza wycena. Dalsze 
funkcjonowanie Oddzialu Kardiologicznego stalo si« wi~c niemozliwe. Fakt ten spowodowal 
podj«cie przez Zarz'ld Spolki decyzji 0 zawieszeniu dzialalnosci Oddzialu Kardiologicznego 
z dniem 1.10.2016 r. W przypadku mozliwosci finansowania z NFZ decyzja 0 zawieszeniu 
funkcjonowania Oddzialu Kardiologicznego moze bye odwolana. 
Apelowal 0 pomoc w dzialaniach w kierunku podj~cia starait mog'lcych wplyn'lc na 
rozpisanie konkursu na swiadczenia zdrowotne w tym zakresie i uruchomienie kontraktu dla 
Oddzialu Polsko-Amerykaitskich K1inik Serca w Myszkowie. 
Pani Agnieszka Wolczenko , dzialaj'lca w Stowarzyszeniu EKO SERCE, poinformowala, 
ze w Oddziale Kardiologii w Myszkowie uratowano jej zycie . Dzi~ki temu, ze szybko zostala 
przetransporlowana do Myszkowa , zostala uratowana, a przy transporcie do odleglego 
szpitala nie mialaby szans. Poinformowala, ze Rada Powiatu oraz oscienne gminy podejmuj'l 
uchwaly zawieraj'lce apel do Ministra Zdrowia i NFZ 0 podj~cie starait mog'lcych wplyn'lc na 
rozpisanie konkursu na swiadczenia zdrowotne i uruchomienie kontraktu dla Oddzialu 
Polsko-Amerykaitskich K1inik Serca w Myszkowie. Odczytala tresc Apelu ( w za1'lczeniu do 
protokolu). Prosita radnych i soltysow 0 pomoc w zebraniu podpis6w od mieszkaitcow 
popieraj'lcych apel. 
Burmistrz Pan Jacek Sl«czka podzi«kowal za wyst'lPienie . PodkreSlil, ze temat dost«pnosci 
do uslug medycznych jest dla samorz'ldu Kozieglow bardzo wazny. Samorz'ld docenia , 
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ze szpital w Myszkowie rozwija dost~pnosc do uslug medycznych w wielu obszarach . 
Powstanie Oddzialu Polsko-Amerykanskich Klinik Serca w Myszkowie bylo chlub<\. szpitala 
myszkowskiego. Dzi~ki dzialalnosci tego oddzialu uratowano zycie wielu pacjentom , w tym 
mieszkancom Gminy i Miasta Kozieglowy. Popieramy dzialania w kierunku dalszego 

funkcjonowania tego oddzialu , a na dzisiejszej sesji Rady Gminy i Miasta zostanie podj~ta 

stosowna uchwala. Apel jest sluszny, warty poparcia , jednak decyzja b~dzie nalezala 
do Narodowego Funduszu Zdrowia . 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzi~kowala gosclOm z przybycie 
i naswietlenie problemu. W porz<\.dku obrad dzisiejszej sesji uj~ty jest projekt uchwaly 
w sprawie przyj~cia apelu dotycz<\.cego utrzymania dost~pnosci do Oddzialu Kardiologii 
w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 

Nast~pnie Przewodnicz<\.ca Rady GiM zarz<\.dzila 5 minutow<\. przerw~. 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<\.ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych go sci oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z list<\. obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 

Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi<\. zal<\.czniki nr 8,9 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz~dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si~ z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 
drugiej sesji, kt6ra odbyla si~ w dniu 21 lipca 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj~ty zostal przyj~ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal 
Wnioskow w skladzie: 

1. Pani J adwiga Balinska 
2. Pan Andrzej Szostak 

3. Pan Dariusz Stula 

Ad. pkt 4 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zal<\.cznik ill 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 146/XXlIIl2016 w sprawie Zmlan uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103IXV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj~ta 13 

glosami "za" przy I wstrzymuj~eym si~ glosie. 

Ad.pktS 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly W spraWle 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej (zal~eznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

zmlan 

Uchwala Nr 147/XXlII/2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta 13 glosami "za" przy I wstrzymuj~cym si~ glosie. 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawle udzielenia pomoey 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Przebudowa drogi 
powiatowej nr 3800Sod skrzyzowania z DW 789 Lgota G6ma - Lgota Mokrzesz - Nowa 
Kuznica" ( zalltcznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 148/XXl1Il2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 3800S od 
skrzyzowania z DW 789 Lgota G6ma - Lgota Mokrzesz - Nowa Kuiniea" zostala przyj~ta 14 
glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uehwaly w sprawie 
nieruehomosei ( zal~eznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

nabycia 

Uchwala Nr 149IXXIII/2016 w sprawie nabycia nieruchomosci zostala przyj~ta 14 glosami 
"za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zrzeczema si~ 

odszkodowail za nieruchomosci lub cz~sci b~d~ce wlasnosci~ Gminy i Miasta Kozieglowy 
niezb~dnych do realizacji zadail pod nazw~ " Przebudowa drogi wojew6dzkiej nr 791 na 
odcinku od DK I do DK 78" ( Zawiercie-Kolonia Poczesna) - ( zal~cznik nr 14 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 1501XXIII/2016 w sprawie zrzeczenia siC; odszkodowail za nieruchomosci lub 

czc;sci b\!d~ce wlasnosci~ Gminy i Miasta Kozieglowy niezbc;dnych do realizacj i zadan pod 
nazw~ " Przebudowa drogi wojew6dzkiej nr 791 na odcinku od DK 1 do DK 78" 
(Zawiercie-Kolonia Poczesna) zostala przyjc;ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Pan Dariusz Stula przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyjc;cia apelu dotycz~cego 

utrzymania dostc;pnosci do Oddzialu Kardiologii w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie. 

(zal~cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1511XXIII12016 w sprawie przyjc;cia apelu dotycz~cego utrzymania dostc;pnosci 
do Oddzialu Kardiologii w Szpitalu Powiatowym w Myszkowie zostala przyjc;ta 14 glosami 

"za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi, 
celem przedstawienia informacji 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy 

za pierwsze p6lrocze 2016 r. 
Burmistrz Pan Jacek Slc;czka przedstawil informacjc; 0 przebiegu wykonania budzetu 

Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6lrocze 2016 r. ( informacja oraz informacje 0 przebiegu 
planu finansowego Zespolu Uslug Komunalnych, G-M Osrodka Pomocy Spolecznej , M-G 

Osrodka Promocji Kultury Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Oswiaty 

Samorz~dowej oraz plac6wek oswiatowych stanowi~ zal~cznik nr 16 do protokolu). 
Burmistrz Pan Jacek SIc;czka poinformowal, ze zgodnie z ustaw~ 0 samorz~dzie gminnym 
zlozyl informacjc; 0 przebiegu wykonania budzetu GiM Kozieglowy za pierwsze p6lrocze 
2016 r. -zarz~dzeniem z dnia 09.08.2016 r. przedstawil informacjc; Radzie GiM Kozieglowy 

oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach. 
Budzet na biez<\.co jest korygowany , a jego zmiany pozwalaj~ na podejmowanie nowych 
wyzwan i realizacjc; wielu zadan. Wydatki biez<\.ce s~ realizowane , natomiast po stronie 
dochod6w i wydatk6w maj~tkowych s~ pewne trudnosci, poniewaz nie ma jeszcze danych 
dotycz~cych inwestycji z udzialem srodk6w zagranicznych. 
Po wykonaniu budzetu za I p61rocze moma stwierdzie , ze nie zamierzamy zaci<tgae 
zobowi<tZaiJ finansowych, natomiast czekaj<\. nas zadania planowane w RPO i z innych :h6del 
i musimy bye na tyle elastyczni, by zawalczye 0 srodki finansowe. 
Regionalna Izba Obrachunkowa potwierdza prawidlowose wykonania budzetu i kompletnose 
informacji , 0 czym swiadczy pozytywna opinii 0 przedlozonej informacji 0 przebiegu 
wykonania budzetu za I p6lrocze 2016 roku. 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Katowicach wydala pozytywn~ opinic; 0 informacji dotycz<\.cej przebiegu 
wykonania budzetu za pierwsze p61rocze ( zal~cznik nr 17 do protokolu). 
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Radni nie wnosili uwag do przedstawionej informacji . 

Informacja 0 przebiegu wykonania budietu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6lrocze 2016 r. 
zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maH uwagl 
do raportu z realizacj i programu ochrony srodowiska dla Gminy i Miasta Kozieglowy 

za lata 2014-2015 ( za1llcznik nr 18 do protokoru). 
Radni nie zglaszali uwag. 
Raport z realizacji programu ochrony srodowiska dla Gminy i Miasta Kozieglowy za lata 

2014-2015 zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Ad. pkt 12 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

mi«dzysesyjnym : 

- ostatnia sesja Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbyla siC; w dniu 21 lipca br. W tym dniu 

witano pielgrzym6w, kt6rzy przybyli na Swiatowe Dni Mlodzieiy do Krakowa. Podzic;kowal 
wszystkim , kt6rzy przygotowywali uroczystosci zwi<\Zane z przyjc;ciem gosci; 

- oddano do uiytku place zabaw ; przy boisku sportowym w Gniazdowie oraz przy Szkole 

Podstawowej w Cynkowie; 

- z dniem 1 wrzeSnia br. uruchomione zostalo Przedszkole w Palacu Biskup6w 

w Kozieglowach. Dzil(ki temu , ie Rada GiM przychylila siC; do wniosku i przeznaczyla 
kwotl( ponad 400.000 zl Przedszkole zostalo wyposaione i oddane do uiytku. Ma nadziejl( , 
ie z Regionalnych Inwestycji Terytorialnych zostanie pokryta cZl(se poniesionych koszt6w. 
Czeka nas zagospodarowanie przestrzeni Przedszkola i przestrzeni po stronie parkowej . 
Komisja Gospodarki i Polityki Finansowej w dniu 27 wrzesnia br. wizytowala obiekt. Firma 

Tauron zobowi<\Zala sil( na wlasny koszt doswietlie teren Przedszkola - w cZl(sci 
ekspozycyjnej i rna nadziejl( , ie w grudniu br. oswietlenie zacznie funkcjonowae; 

- odbyly siC; spotkania dotyczllce realizacji zadait przez Centrum Inicjatyw Spolecznych 
w Zawierciu, kt6re b«dzie uruchomione i bye moie budynek grninny w Rosochaczu znajdzie 

gospodarza; 

- trwajll rozmowy dotyczllce gospodarki wodami i melioracji , a zwlaszcza w kwestii rowu 

melioracyjnego w Wojslawicach; 

- oddano do uiytku dwie drogi gmlnne: Mzyki ul. Polna wraz z oswietleniem oraz 
w Kozieglowach ul. Topolowa wykonana ze srodk6w popowodziowych; 
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- samorz'ld GiM na wniosek "Juraj skiej" podj'll uchwal~ 0 przyst'lPieniu do zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowosci Post~p. Odbyly si~ spotkania "Juraj skiej" 

z s'lSiedni'l firm'l w kierunku wypracowania porozumienia dotycz'lcego zmian w planie; 

- na wsp6lnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 wrzdnia br. projektanci przedstawiali 

propozycj~ Przedsi~biorstwa Eksploatacji Ruroci<tg6w Naftowych PrzyjaZit , kt6re wraz 

z PKN Orlen zarnierzaj'l wybudowae ruroci<tg l'lcz'lcy Boron6w z Trzebini(t. Mialby on 

przebiegae cz~sciowo przez gmin~ Kozieglowy ( okolo 13 km) . Lokalizacja obejmuje tereny 

pomi~dzy Cynkowem i Woj slawicami, rejon Krusina, Markowic i Winowna oraz Zabijaka. 

Ruroci<tg przebiegalby w duzej mierze przez grunty prywatne oraz tereny nalez'lce do Skarbu 

PaiJ.stwa. Burrnistrz Pan Jacek Sl~czka zaakcentowal, ze bez zgody i akceptacji 

poszczeg61nych mieszkaiJ.c6w, przez tereny kt6rych przebiega!by ruroci<tg, samorz'ld nie 

wyrazi zgody na t~ inwestycj~ ; 

- Komisja Gospodarki i Polityki Finansowej wizytowala r6wniez nowo wybudowan'l 

oczyszczalni~ sciek6w w Kozieg!owach. Oczyszczalnia czynna jest od godz. 7,00 do 21,00, 

sporz'ldzone S'l umowy z przewomikami. Z oczyszczalni'l wi<t:i:e si~ kolejne wa:i:ne zadania 

bud ow a sieci kanalizacyjnej, ale w Kozieglowach ( od Gniazdowa po ul. Zareckf\) wyst'lPily 

problemy z projektowaniem, poniewaZ cz~se wlaScicieli posesji nie jest zainteresowana 

przyl'lczeniem do sieci i nie wyraZa zgody na przejscie kolektora przez dzialk~. W pewnych 

odcinkach nie rna jednak innej mozliwosci przejscia kolektora jak tylko po dzialkach 

prywatnych . W najblizsz'l srod~ tj. 05.IO.br. w Urz~dzie GiM Kozieglowy odb~dzie si~ 

spotkanie z projektantem sieci kanalizacyjnej , zach~cal zebranych do udzialu w spotkaniu; 

- w ramach wsp61pracy z powiatem samorz'ld GiM Kozieglowy podj'll decyzj~ 

o wsp61finansowaniu w 50% zadaiJ. powiatu: budowa chodnik6w w miejscowosci Piilczyce 

i Winowno. Zadanie w Piilczycach jest realizowane. Rozs(rzygni~to kolejny przetarg na 

zadanie w Winownie , jednak oferta jest wyzsza niz planowane srodki. W zwi¥ku 

z powyzszym ustalenia dotycz'lce wsp61finansowania tego zadania b~d'l musialy ulec 

modyfikacji; 

- w dniu dzisiejszym Rada GiM podj~la uchwa!~ 0 udzieleniu kolejnego wsparcia 

finansowego na przebudow~ drogi powiatowej Lgota Mokrzesz-Nowa Kuznica i rna nadziej~, 

ze nie b~dzie problem6w z realizacj'l tego zadania; 

- samorz'ld Gminy i Miasta Kozieglowy wielokrotnie udziela! i udziela wsparcia finansowego 

dla powiatu myszkowskiego na realizacj~ zadaiJ. powiatu. Okazuje si~ jednak, ze dwie gminy 

z powiatu myszkowskiego otrzymaly wsparcie na drogi gminne od powiatu. Mysli , 

ze powiat przychyli si~ do wniosk6w z Gminy Kozieglowy i r6wniez b~dzie wsp61finansowal 
zadania gminy. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze jest rozgoryczona 

postaw'l radnych powiatowych z naszego terenu. Radni powiatowi powinni reagowae na tego 

rodzaju sytuacje, gdy powiat dotuje drogi gminne, a nasza Gmina musi dofinansowywae 

drogi powiatowe, by mogly bye realizowane. 
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- wybudowano toalet~ miejsk~ w Kozieglowach, w najblizszych dniach b~dzie dopracowana 
forma uZytkowania; 

- wszystkie jednostki GiM czeka centralizacja VAT-u .Od 1 stycznia 2017 roku jednostki 
samorz~du terytorialnego (gminy, powiaty, wojew6dztwa) b~d~ musialy rozliczac podatek 
VAT wraz ze wszystkimi swoimi jednostkami organizacyjnymi (jednostki organizacyjne nie 

b~d~ mogty rozliczac si~ odr~bnie); 

- z dniem 1 wrzeSnia br. wszystkie plac6wki oswiatowe funkcjonuj~ bez uwag; 

- realizowany jest projekt budowy I~cznika i remont sal w Zespole Szk61 w Pinczycach; 

- w Krakowie odbylo s i~ uroczyste podsumowanie Og6lnopolskiego Konkursu Historyczno
Literackiego "Polskie wi~zniarki w Ravensbriick" organizowanego przez Zesp61 Szk61 
w Pinczycach; 

- na kolejll~ sesj~ Rady GiM b~dzie przedstawiony projekt uchwaly w sprawie zmiany 
orgallizacyjnej ZEAOS w zwi~ku z wprowadzeniem centrum using wsp6lnych; 

- jednostka OSP w Siedlcu Duzym otrzymaia samoch6d pozarniczy od PSP; 

- w roku biez~cym w ramach srodk6w popowodziowych wybudowano drog~ ul. Topolowa 
w Kozieglowach, otrzymalismy promes~ na realizacj~ drogi w Wojslawicach ul. Sloneczna. 
Nalezy dokonac wyboru dr6g do wykonania w na kolejne lata ( Zabijak ul. Dlnga, Osiek
Pustkowie Lgockie, Rzenisz6w ul. Dluga), po wybudowaniu sieci kanalizacyjnej 
ul. Nadrzeczna Lgota Nadwarcie-Oczko; 

- trwa nab6r wniosk6w w PPJ, b~d~ zlozone 4 wnioski do realizacji przez stowarzyszenie. 
W trakcie realizacji jest projekt przebudowy Przedszkola w Starej Hucie; 

- w miesi~cu grudlliu br. b«dziemy goscic przedstawicieli 7 gmill w ramach projektu "Liderzy 
Oswiaty"; 

- na skutek dzialafl komitetu protestacyjnego ulice: Womicka, Rynek i Swi~tokrzyska zostaly 
wyl~czone z remontu. KaZda decyzja Urzt<du GiM jest oprotestowana , a do konca br. roku 
rna powstac projekt przebudowy drogi 789. Kilka miejscowosci: Gniazd6w, Kozieglowy, 
Koziegl6wki, Lgota G6ma , Lgota Nadwarcie az do skrzyzowania w Zarkach Letnisku 
oczekuje poprawy bezpieczenstwa na drodze. Nadmienil, ze oprotestowana decyzja 
srodowiskowa zostala przez SKO utrzymana w mocy. Apelowal, by nie wstrzymywano 
przebudowy drogi i procedur administracyjnych z tym zwi~anych; 

- Komenda Powiatowa Policji w Myszkowie opracowala Lokaln~ Map« Zagrozen, kt6ra jest 
dostt<pna na stronie intemetowej. Pismo w tej sprawie znajduje sit< w Urz«dzie GiM 
Kozieglowy - u Pani Anny Blaszczyk; 
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- w okresie wakacyjnym na terenie GiM Kozieglowy odbylo sile wiele uroczystosci : 
Swiatowe Dni MlodzieZy, Dni Gminy i Miasta, Turniej Solectw, Festiwal Pierog6w, Dozynki 

Gminne oraz Festiwal "Z Kopyta". Podzilekowal wszystkim zaangazowanym w organizacjle 
i przygotowanie tych uroczystosci. Festiwal "Z Kopyta" jest wydarzeniem nietuzinkowym , 
a opinie os6b r6wniez spoza GiM s~ wyj:ttkowo pozytywne. Podzilekowal Pani Dyrektor 

M-GOPK wraz z pracownikami, Dyrektorowi ZUK i pracownikom , pracownikom Urzledu 
GiM oraz wszystkim , kt6rzy zaangazowali sile w organizacjle Festiwalu. 

Przewodnicz:tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzilekowala za ogromne zaangaZowanie 

jednostek OSP , kt6re czuwaly nad bezpieczenstwem w czasie Festiwalu"Z Kopyta". 
Podzilekowala Dyrektorowi i pracownikom Zespolu Usrug Komunalnych, kt6rzy wlozyli 
ogrom pracy w przygotowanie festiwalu oraz zaangazowanym w organizacjle Festiwalu 
pracownikom Domu Kultury. 

Ad. pkt 13 

Przewodnicz:tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk na wst~pie poinformowala, 

ze kolejna sesja Rady GiM Kozieglowy odbledzie si~ w dniu 19 pazdziemika br. , 
a posiedzenie wsp61ne - 17 pazdziemika br. Nastlepnie przedstawila informacj\! 0 dzialaniach 
podejmowanych w okresie miledzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady GiM w dniu 21 lipca 2016 r. podejmowane 

dzialania to: 
przygotowanie porz:tdku obrad biez:tcej sesji, 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplynlely pisma : 
1) pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego informuj:tce, ze w ramach 

budzetu 2016 roku udzielono dotacji w kwocie 100.000 zl Parafii Rzymskokatolickiej w 
Kozieglowach na pokrycie koszt6w zadania pod nazw:t " Kozieglowy, kosci61 pod 
wezwaniem sw. Marii Magdaleny - gotyckie malowidla scienne, konserwacja polichromii 
w prezbiterium - etap I". 

2) pisma Stowarzyszenia na Rzecz Ekorozwoju Gminy Kozieglowy "EKOGMlNA" 
dotycz:tce budowy drogi 789 i budowy obwodnicy Gniazdowa i Koziegl6w, 

3) list Ministerstwa Edukacji Narodowej dotycz:tcy kierunk6w zmian w systemie edukacji, 

4) pismo Urzledu Skarbowego w Myszkowie dotycz:tce mozliwosci skorzystania 
z pierwokupu nieruchomosci objletych postlePowaniem komomiczym 

5) pismo mieszkanki Pustkowia Lgockiego 0 podpisanie przez Gminle Kozieglowy 
porozumienia z Miastem Myszk6w dotycz:tcego zapewnienia mieszkailcom WSI 



11 

Pustkowie Lgockie lokalnego transportu zbiorowego poprzez przedluzenie linii 

autobus6w komunikacji miejskiej; 

6) wnioski do budzetu 2017 roku. Przewodnicz~ca Rady poinforrnowala, ze aby zrealizowac 
wszystkie wnioski, kt6re wplyn«/y, nie wystarczyloby budzetu z trzech lat. Dlatego tez 
Rada GiM dokona wyborn najpilniejszych do realizacji wniosk6w. 

Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacj i. 

Ad. pkt 15 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad, Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady dwudziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi,<kuj~c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej trzeciej Sesji zakonczono. 

Protok6 s z~dzila: 

Ursz ja 

PRZE Wl [j, i';z;, CA .: ,OY 
Gminy I Mi' zieglowy 


